

តើទូរគី eVisa ឬទូរគីទិដ្ឋាការតាមអ៊ីនធឺណិតគឺជាអ្វី?

ទូរគី eVisa គឺជាឯកសារអនុញ្ញាតដែលផ្តល់ដោយរដ្ឋាភិបាលតួកគី ដែលអនុញ្ញាតឱ្យចូលប្រទេសទូរគី ប្រជាពលរដ្ឋនៃប្រទេសដែលមានសិទ្ធិតម្រូវឱ្យបំពេញ ជាមួយព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួននិងព័ត៌មានលិខិតឆ្លងដែន នៅលើគេហទំព័រនេះ។

ទូរគី eVisa is ទិដ្ឋាការចូលច្រើន ដែលអនុញ្ញាតឱ្យ ស្នាក់នៅរហូតដល់ ៩០ ថ្ងៃ. តួកគី eVisa គឺ មានសុពលភាពសម្រាប់គោលបំណងទេសចរណ៍និងពាណិជ្ជកម្មតែប៉ុណ្ណោះ.

ទិដ្ឋាការតួកគីតាមអ៊ីនធឺណិតគឺ មានសុពលភាពរយៈពេល ១៨០ ថ្ងៃ ចាប់ពីថ្ងៃចេញ។ រយៈពេលសុពលភាពនៃទិដ្ឋាការតួកគីតាមអ៊ីនធឺណិតរបស់អ្នកគឺខុសពីរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅ។ ខណៈពេលដែលទូរគី eVisa មានសុពលភាព 180 ថ្ងៃ រយៈពេលរបស់អ្នក។ មិនអាចលើសពី ៩០ ថ្ងៃក្នុងរយៈពេល ១៨០ ថ្ងៃនីមួយៗ.

អ្នកអាចចូលប្រទេសទូរគីបានគ្រប់ពេលក្នុងរយៈពេលដែលមានសុពលភាព 180 ថ្ងៃ។

ទូរគី eVisa គឺដោយផ្ទាល់និង ភ្ជាប់អេឡិចត្រូនិកទៅនឹងលិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នក. មន្ត្រីលិខិតឆ្លងដែនតួកគីនឹងអាចផ្ទៀងផ្ទាត់សុពលភាពនៃ eVisa ទូរគីនៅក្នុងប្រព័ន្ធរបស់ពួកគេនៅច្រកចូល។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ គួរតែរក្សាច្បាប់ចម្លងទន់របស់ទូរគី eVisa ដែលនឹងត្រូវបានផ្ញើទៅអ្នកតាមអ៊ីមែល។ [evisa ទូរគី, ទិដ្ឋាការទូរគី](#)



តើពាក្យសុំទិដ្ឋាការប្រទេសតួកគីត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មានដើម្បីដំណើរការ

ខណៈពេលដែលកម្មវិធីភាគច្រើនត្រូវបានដំណើរការក្នុងរយៈពេល 24 ម៉ោង វាត្រូវបានណែនាំឱ្យដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទូរគី យ៉ាងហោចណាស់ ១៤ ម៉ោង មុនពេលអ្នកមានគម្រោងចូលប្រទេសឬឡើងយន្តហោះរបស់អ្នក

ទិដ្ឋាការទូរគីតាមអ៊ីនធឺណិត គឺជាដំណើរការរហ័សដែលតម្រូវឱ្យអ្នកបំពេញ នៅលើអ៊ីនធឺណិត វាអាចចំណាយពេលត្រឹមតែប្រាំ (5) នាទីដើម្បីបញ្ចប់។ នេះគឺជាដំណើរការលើអ៊ីនធឺណិតទាំងស្រុង។ ទូរគីទិដ្ឋាការអនុញ្ញាតត្រូវបានចេញបន្ទាប់ពីទម្រង់ពាក្យសុំត្រូវបានបំពេញដោយជោគជ័យ និងបង់ថ្លៃដោយអ្នកដាក់ពាក្យតាមអ៊ីនធឺណិត។ អ្នកអាចធ្វើការទូទាត់សម្រាប់កម្មវិធីទិដ្ឋាការទូរគី ដោយប្រើកាតឥណទាន/ឥណពន្ធ ឬ PayPal ជាជាង 100 រូបិយប័ណ្ណ។ បេក្ខជនទាំងអស់រួមទាំងកុមារត្រូវបានតម្រូវឱ្យបំពេញពាក្យសុំទិដ្ឋាការប្រទេសទូរគី។ នៅពេលដែលបានចេញផ្សាយ, ទូរគី eVisa នឹងត្រូវបានផ្ញើ [ទិដ្ឋាការទូរគីតាមអ៊ីនធឺណិត](#).

បច្ចុប្បន្នភាព Covid សម្រាប់ eVisa ប្រទេសទ្រូតី

រដ្ឋាភិបាលទ្រូតីបានបើកច្រករបស់ខ្លួនសម្រាប់ទេសចរណ៍អន្តរជាតិសម្រាប់អ្នកធ្វើដំណើរទាំងអស់សម្រាប់គោលបំណងទេសចរណ៍ និងអាជីវកម្ម។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកធ្វើដំណើរទៅកាន់ប្រទេសទ្រូតីគួរតែដឹងពីការរឹតបន្តឹងការធ្វើដំណើរបច្ចុប្បន្ននៃ COVID-19:

- បញ្ជូន eVisa ទ្រូតី សេវាដោយខ្លួនឯង និងតំបន់ wifi នៅក្នុងអាកាសយានដ្ឋានទ្រូតីនឹងត្រូវដកចេញ។ ដូច្នេះហើយ ការទទួលបាន eVisa នៅពេលមកដល់នឹងលែងមានទៀតហើយ ហើយអ្នកទេសចរទៅកាន់ប្រទេសទ្រូតីនឹងត្រូវដាក់ពាក្យសុំ eVisa ជាមុន។
- អ្នកដំណើរដែលមានអាយុចាប់ពី ៦ ឆ្នាំឡើងទៅត្រូវតែធ្វើតេស្តរកមេរោគកូវីដ ១៩ (PCR) អវិជ្ជមានមិនលើសពី ៧២ ម៉ោងមុនពេលចេញដំណើរ
- អ្នកដំណើរត្រូវតែបង្ហាញឯកសារដែលបានបញ្ចប់ ទម្រង់បែបបទចូលដំណើរ នៅពេលពិនិត្យជើងហោះហើរ និងពេលមកដល់
- ការមកដល់ដែលមាននៅក្នុងប្រទេសប្រសិទ្ធផលសុខាភិបាលអាហ្វ្រិកខាងត្បូងក្នុងរយៈពេល ១០ ថ្ងៃចុងក្រោយនេះត្រូវតែនៅ [ទិដ្ឋាការទ្រូតីតាមអ៊ិនធឺណិត](#)

តើអ្នកណាអាចស្នើសុំទិដ្ឋាការទ្រូតីតាមអ៊ិនធឺណិត

ជនបរទេសដែលចង់បាន ធ្វើដំណើរទៅកាន់ប្រទេសទ្រូតីសម្រាប់គោលបំណងទេសចរណ៍ ឬអាជីវកម្ម ត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការធម្មតា ឬបែបប្រពៃណី ឬលិខិតអនុញ្ញាតធ្វើដំណើរតាមអេឡិចត្រូនិកហៅថា ទិដ្ឋាការទ្រូតីតាមអ៊ិនធឺណិត. ខណៈពេលដែលការទទួលបានទិដ្ឋាការទ្រូតីប្រពៃណីពាក់ព័ន្ធនឹងការទៅទស្សនាស្ថានទូក ឬស្ថានកុងស៊ុលតូចតាមដែលនៅជិតបំផុត ប្រជាពលរដ្ឋមកពី អាចទទួលបានទ្រូតី eVisa ដោយបំពេញទម្រង់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទ្រូតីសាមញ្ញ។

បេក្ខជនអាចដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទ្រូតីពីទូរស័ព្ទដៃ ថេប្លេត កុំព្យូទ័រ ឬកុំព្យូទ័ររបស់ពួកគេ ហើយទទួលវានៅក្នុងប្រអប់សំបុត្រអ៊ីមែលរបស់ពួកគេដោយប្រើវា អ្នកកាន់លិខិតឆ្លងដែននៃប្រទេស និងដែនដីខាងក្រោមអាចទទួលបានទិដ្ឋាការទ្រូតីតាមអ៊ិនធឺណិតសម្រាប់ថ្ងៃសេវាមុនពេលមកដល់។ រយៈពេលនៃការស្នាក់នៅសម្រាប់សញ្ជាតិទាំងនេះភាគច្រើនគឺ 90 ថ្ងៃក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយ (6) ខែ។

អ្នកកាន់លិខិតឆ្លងដែននៃប្រទេស និងដែនដីខាងក្រោមអាចទទួលបានទិដ្ឋាការទ្រូតីតាមអ៊ិនធឺណិតសម្រាប់ថ្ងៃសេវាមុនពេលមកដល់។ រយៈពេលនៃការស្នាក់នៅសម្រាប់សញ្ជាតិទាំងនេះភាគច្រើនគឺ 90 ថ្ងៃក្នុងរយៈពេល 180 ថ្ងៃ។

តួកគី eVisa គឺ មានសុពលភាពរយៈពេល ១៨០ ថ្ងៃ. រយៈពេលនៃការស្នាក់នៅសម្រាប់សញ្ជាតិទាំងនេះភាគច្រើនគឺ 90 ថ្ងៃក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយ (6) ខែ។ ទ្រូតី Visa Online គឺមួយ។ ទិដ្ឋាការចូលច្រើន. [ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទ្រូតីតាមអ៊ិនធឺណិត](#)



លក្ខខណ្ឌ:

- សញ្ជាតិទាំងអស់ត្រូវតែមានទិដ្ឋាការត្រឹមត្រូវ (ឬទិដ្ឋាការទេសចរណ៍) ពីប្រទេសណាមួយ អៀរឡង់, សហរដ្ឋអាមេរិកឬចក្រភពអង់គ្លេស។

OR

- គ្រប់សញ្ជាតិទាំងអស់ត្រូវតែមានប័ណ្ណស្នាក់នៅ (Residence Permit) ពីប្រទេសណាមួយ [ប្រទេស Schengen](#), អៀរឡង់, សហរដ្ឋអាមេរិកឬចក្រភពអង់គ្លេស

ចំណាំ: ទិដ្ឋាការអេឡិចត្រូនិក (អ៊ី-វីសា) ឬលិខិតអនុញ្ញាតស្នាក់នៅអេឡិចត្រូនិកមិនត្រូវបានទទួលយកទេ.

តម្រូវការទិដ្ឋាការទ្រុកតាមអ៊ិនធឺណិត

អ្នកដំណើរដែលមានបំណងអនុវត្ត eVisa ត្រូវតែបំពេញលក្ខខណ្ឌដូចខាងក្រោម:

លិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាពសម្រាប់ការធ្វើដំណើរ

លិខិតឆ្លងដែនរបស់បេក្ខជនត្រូវមាន មានសុពលភាពយ៉ាងតិច ៦ ខែលើសពីថ្ងៃចេញដំណើរនោះគឺជាកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកចាកចេញពីប្រទេសទ្រុក។

គួរតែមានទំព័រទេនៅលើលិខិតឆ្លងដែនផងដែរដើម្បីឱ្យមន្ត្រីគយអាចបោះត្រាលិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នក។

លេខសម្គាល់អ៊ីមែលត្រឹមត្រូវ

អ្នកដាក់ពាក្យនឹងទទួលបានទ្រុក eVisa តាមអ៊ីមែល ដូច្នេះលេខសម្គាល់អ៊ីមែលដែលមានសុពលភាពគឺត្រូវបានទាមទារដើម្បីបំពេញទម្រង់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទ្រុក។

វិធីសាស្ត្រនៃការទូទាត់

ចាប់តាំងពីការ អាចប្រើបានតែលើអ៊ិនធឺណិតប៉ុណ្ណោះ ដោយគ្មានសមមូលក្រដាស កាតឥណទាន/ឥណពន្ធដែលមានសុពលភាព. [ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទ្រុកតាមអ៊ិនធឺណិត](#)

ព័ត៌មានចាំបាច់សម្រាប់ទម្រង់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការប្រទេសទួរគី

អ្នកដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទួរគីនឹងត្រូវផ្តល់ព័ត៌មានខាងក្រោមនៅពេលបំពេញទម្រង់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការទួរគី៖

- ឈ្មោះនាមក្រកូលនិងថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត
- លេខលិខិតឆ្លងដែនកាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់
- ព័ត៌មានទំនាក់ទំនងដូចជាអាសយដ្ឋាននិងអ៊ីមែល

ឯកសារដែលអ្នកស្នើសុំទិដ្ឋាការទួរគីតាមអ៊ិនធឺណិតអាចត្រូវបានសួរនៅព្រំដែនទួរគី

មធ្យោបាយនៃការគាំទ្រខ្លួនឯង

បេក្ខជនអាចត្រូវបានស្នើសុំឱ្យផ្តល់ភស្តុតាងថាពួកគេអាចគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុនិងទ្រទ្រង់ខ្លួនឯងក្នុងអំឡុងពេលស្នាក់នៅប្រទេសទួរគី។

ត្រឡប់មកវិញ / ត្រឡប់សំបុត្រហោះហើរ។

អ្នកដាក់ពាក្យអាចតម្រូវឱ្យបង្ហាញថាពួកគេមានបំណងចាកចេញពីប្រទេសទួរគីបន្ទាប់ពីគោលបំណងនៃការធ្វើដំណើរដែលទិដ្ឋាការអេឡិចត្រូនិកទួរគីត្រូវបានបញ្ចប់។

ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យមិនមានសំបុត្រចូលទេពួកគេអាចផ្តល់ភស្តុតាងនៃមូលនិធិនិងសមត្ថភាពក្នុងការទិញសំបុត្រនាពេលអនាគត។ [ទិដ្ឋាការទេសចរណ៍ទួរគី](#)

បោះពុម្ព eVisa ទួរគីរបស់អ្នក។

បន្ទាប់ពីអ្នកបានធ្វើការទូទាត់ដោយជោគជ័យសម្រាប់កម្មវិធីទិដ្ឋាការទួរគីរបស់អ្នក អ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីមែលដែលមាន eVisa ទួរគីរបស់អ្នក។

នេះគឺជាអ៊ីមែលដែលអ្នកបានបញ្ជូលក្នុងទម្រង់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការរបស់ប្រទេសទួរគី។ វាត្រូវបានណែនាំឱ្យទាញយក និងបោះពុម្ពច្បាប់ចម្លងនៃ eVisa ក្នុងកិច្ចការរបស់អ្នក។



ទិដ្ឋាការត្រួតពិនិត្យការរបស់អ្នករួចរាល់ហើយ។

បន្ទាប់ពីអ្នកបោះពុម្ពច្បាប់ចម្លងរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចទៅទស្សនាប្រទេសទួរគីតាមទិដ្ឋាការរួចរាល់របស់ប្រទេសទួរគីរបស់អ្នក

ហើយវិភាគនឹងភាពស្រស់ស្អាត និងវប្បធម៌របស់វា។ អ្នកអាចពិនិត្យមើលទេសភាពដូចជា Hagia Sophia, Blue Mosque, Troy និងច្រើនទៀត។ អ្នកក៏អាចទិញទំនិញតាមចិត្តរបស់អ្នកនៅ Grand Bazaar ដែលអ្វីៗមានលក់ចាប់ពីអាវស្បែក គ្រឿងអលង្ការ រហូតដល់វត្ថុអនុស្សាវរីយ៍។

ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រសិនបើអ្នកគិតចង់ទៅលេងប្រទេសផ្សេងទៀតក្នុងទ្វីបអឺរ៉ុប នោះអ្នកត្រូវដឹងថា ទិដ្ឋាការទេសចរណ៍ទ្វីបអឺរ៉ុបរបស់អ្នកអាចប្រើបានសម្រាប់តែប្រទេសទ្វីបអឺរ៉ុប និងគ្មានប្រទេសផ្សេងទៀតទេ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ដំណឹងល្អនៅទីនេះគឺថា

ទិដ្ឋាការក្នុងកិច្ចការរបស់អ្នកមានសុពលភាពយ៉ាងហោចណាស់ 60 ថ្ងៃ ដូច្នោះអ្នកមានពេលគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីរុករកប្រទេសទ្វីបអឺរ៉ុបទាំងអស់។

ដូចគ្នានេះផងដែរក្នុងនាមជាអ្នកទេសចរនៅក្នុងប្រទេសទ្វីបអឺរ៉ុបនៅលើ eVisa ទ្វីបអឺរ៉ុប អ្នកត្រូវរក្សាលិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នកឱ្យមានសុវត្ថិភាពព្រោះវាជាភស្តុតាងតែមួយគត់នៃអត្តសញ្ញាណដែលអ្នកនឹងត្រូវការជាញឹកញាប់។ ត្រូវប្រាកដថាអ្នកមិន <https://www.turkey-visa-online.org/km/visa/>